
Tanácsnoki javaslat a Járóbeteg Szakellátó Intézet közvilágítás ellátásával kapcsolatos 
előterjesztésről 

 
Tisztelt Képviselő-testület! 
 
A Járóbeteg Szakellátó Intézet baleset mentes megközelítési lehetőségét, minden körülmény 
között biztosítani szükséges. Sajnos erre, többszöri emlékeztetés során a beruházás folyamán 
nem került sor. A Képviselő-testület a 2011 évi költségvetésében, erre a feladatra előrelátóan 
tervezett fedezetet. 
 
Figyelembe véve a területen meglévő útviszonyokat, a közelgő őszi, téli időjárásból adódó a- 
kadályozó tényezőket, javaslom a Tisztelt Képviselő-testületnek a napirend  megtárgyalását és 
a közvilágítás kivitelezésére vonatkozó javaslat elfogadását. 
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